
Monika Kwiatkowska 

Radna Miasta Lublin 

Lublin, dn. 14.01.2021 

Szanowny Pan 

Dr Krzysztof Żuk 

Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

Interpelacja w sprawie nasadzeń drzew rosnących w pasie drogowym 

ul. Żniwnej w Lublinie 

W związku z docierającymi do mnie krytycznymi uwagami od mieszkańców ul. 

Żniwnej w Lublinie dotyczącymi nasadzeń olbrzymich klonów, które mogą i 

prawdopodobnie będą niszczyć infrastrukturę ulicy i ciągów pieszych znajdujących się przy 

meJ. 

Zwracam się z prośbą o przeprowadzenie dodatkowej analizy nasadzeń przy ww. 

ulicy pod względem możliwości zmiany na znacznie mniejsze np. rodzaju klon kulisty. 

Mieszkańcy są w stanie wskazać miejsca w ich dzielnicy dogodniejsze do rozrostu tak 

dużych drzew. 

Mieszkańcy wskazują, iż nie mieli możliwości wypowiedzenia się w sprawie rodzaju 

nasadzeń, a także iż decyzję o posadzeniu 5 klonów podjęto bez konsultacji z nimi. 

Podkreślają też, że duże drzewa są zagrożeniem dla starych domów usytuowanych na tej 

ulicy szczególnie przy tak zmiennej i gwałtownej aurze z jaką mamy do czynienia 

ostatnimi czasy, nadmienię iż drzewa zostały posadzone na pasie zieleni o szerokości około 

Im. 

W związku z powyższym proszę jak na wstępie o ponowną analizę drzewostanu 

ulicy Żniwnej w Lublinie. 


